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Anteckningar från styrelsemötet, september 2023 
Fredagen den 23 september, 2022. 

Närvarande: Ed Fontes, Kari Elfvengren, Lars Barkström och Mattias Ödlund. 

1. Val av ny ordförande: 

Lars Barkström avgick som ordförande. Vi tackar Lasse för hans insatser för 
Föreningssamverkan på IP. 
Mattias Ödlund valdes till ny ordförande. 

2. Sekreterare: Ed Fontes kvarstår som sekreterare. 
3. Vi kom överens om att arrangera ett möte med det nya presidiet för Fritidsnämnden så fort 

det är på plats under 2023. Syftet bör vara att få till en ordentlig plan för IP. Kortsiktiga och 
långsiktiga behov finns dokumenterade i mötesanteckningarna från april 2022. 

4. Helsidesannonserna inför valet blev ett lyckat inslag i debatten (se bilaga). Vi kom överens 
att försöka göra mer av denna typ av kampanjer. 

5. Ed Fontes åtog sig att distribuera föreningens stadgar för eventuell översyn och att sätta 
upp en hemsida för Föreningssamverkan på IP. 

6. Nästa möte bestämdes till december 2022. 

 

 

 

Ed Fontes   Mattias Ödlund 

Vallentuna 2023 
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Bilaga: annons i Vallentuna Nya som publicerades under augusti, före valet. 
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